
ЧИТАЙ 
І МОВУ ВИВЧАЙ!

Якесь марево…
Щойно ти прочитав/прочитала про талановиту українську 
художницю Аллу Горську, переслідувану владою через її 
патріотичні погляди. У цій напівказковій історії до Алли 
прилетіла чарівна пташка, як марево… А чи звернув/
звернула ти увагу на написання останнього слова? 
Спробуймо пригадати правило!

Суфікс -ИВ пишемо в іменниках на позначення результату 
дії: пекти — печиво, морозити — морозиво, варити — 
вариво тощо.

Винятки становлять слова СЯЄВО, ЗАРЕВО, 
МАРЕВО, оскільки вони позначають явища 
природи.

!



Тепер ти знаєш більше про правопис  

суфіксів в українській мові!

Спробуй утворити іменники із суфіксом -ИВ від 

запропонованих дієслів:

Прясти — 

Мережити —

Палити —

Жати —

Місити —


